
Stand van zaken velden Hammerveld 
 
Beste Concordianen, 
 
Nu de veldcompetitie zijn einde nadert is het weer tijd voor een update over de velden. Er is de 
afgelopen weken achter de schermen flink wat werk verzet om zo snel mogelijk weer de rest van 
de veldcompetitie echt THUIS in Roermond te kunnen spelen. 
 

 
 
Aanpak velden 
Er is een aannemer geselecteerd die voor ons de velden gaat aanpakken. In eerste instantie wordt 
het zandveld van veld 2 vervangen, hier komt een nieuw waterveld. De komende weken gaan we 
aan slag om de planning en technische zaken af te stemmen zodat met het werk kan worden 
begonnen.  
Uiterlijk voor het begin van de veldtrainingen eind februari 2022 moet het werk aan veld 2 zijn 
afgerond.  
Voor de zomer worden dan ook nog veld 1 en veld 3 opgeknapt. Door de overstromingen zijn deze 
velden dusdanig beschadigd dat sowieso de toplaag en shockpad moet worden vervangen. Door 
deze beschadigingen en oneffenheden mogen we daarom ook nog geen competitiewedstrijden 
spelen op deze velden. Wij willen als club graag weer zo snel mogelijk volledig terugkeren naar 
HUIS, maar willen dat wel op een veilige en verantwoorde manier doen. Daarom is het 
voorstelbaar dat we niet meteen alle wedstrijden THUIS kunnen spelen. 
 
Aanpak clubhuis en kleedkamers 
Zowel de kleedkamers als het clubhuis zijn niet ongeschonden uit de overstroming gekomen. 
Hoewel de meest basale voorzieningen, zoals elektriciteit en water weer werken zijn de gebouwen 
zelf helaas afgeschreven. Samen met de Stichting Hammerveld, de eigenaar van de gebouwen en 
velden, zijn we als bestuur aan het kijken op welke manier de bestaande gebouwen vervangen 
kunnen worden. Dit proces staat nu nog in de kinderschoenen, omdat de velden nu onze prioriteit 
hebben. Maar hier gaan we de komende tijd ook op doorpakken. Om de overlast zo beperkt 
mogelijk te houden, gaan we tijdelijke voorzieningen inrichten.  
 
Familie 
Door de nasleep van de overstroming in juli is het een uitdaging geweest om onze Concordia 
familie bij elkaar te houden. Een echt THUIS miste zeker waardoor het voor iedereen moeilijk was 
om even gezellig naar Concordia te gaan om hockey te kijken en met iedereen bij te kletsen. We 
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zetten de komende tijd onze schouders eronder zodat we zeker in 2024 klaar zijn en ons 100-jarig 
feest kunnen vieren op het Hammerveld.  
 
Hulp 
Heb je nu deze nieuwsbrief gelezen en je denkt dat jouw bedrijf of werkgever (architect, 
aannemer, constructeur, elektricien, enz.) hier wellicht een steentje aan kan bijdragen, dan horen 
wij dat graag en gaan we met jullie in gesprek naar de mogelijkheden. Meld je dan vooral aan op 
help@rhcconcordia.nl 
Ben je lid of ouder van een lid en wil je ook een steentje bijdragen, jullie hulp is zeker ook welkom. 
Ook graag aanmelden via bovenstaand e-mailadres. 
 
Namens het bestuur van RHC Concordia 
 
Eric van Dijk 
Accommodatiezaken 
 


